
　臨海副都心は、東京の第七番目の副都心として、東京港の埋立地442ha
に、最先端の都市インフラを備え、職と住の均衡のとれた都市を目指すも
のです。約9万人の人々が働き、約3万4千5百人の人々が暮らしを楽しみ、
そして多くの人が訪れ、にぎわう東京の理想的な新しいまちづくりを進め
ています。

　建设临海副都心的目标是，作为东京的第七个副都
心，在东京港填拓的 442 公顷的土地上配备最先进的
城市基础设施，建成工作与生活相均衡的城市。政府
正着手推进城市建设，推动副都心成为拥有约 9 万人
就业，约 34500 人居住，并欢迎更多人造访的一个东
京理想型繁华新市区。

　임해부도심은 도쿄(東京)의 7 번째 부도심으로 도쿄

(東京)항의 매립지 442ha 에 최첨단 도시 인프라를 

갖추어 직장(職)과 주거(住)가 균형을 이룬 도시를 

지향한 것입니다. 약 9 만명의 사람들이 일하고 약 3 만 

4 천 5 백명의 사람들이 생활을 즐기며, 또 많은 

사람들이 방문하는 번화한 도쿄(東京)의 이상적이고 

새로운 도시 조성을 진행하고 있습니다. 

   Located on 442 hectares of reclaimed land in Tokyo Bay, Tokyo Waterfront 
City is the seventh subcenter of Tokyo and aims to be a city equipped with the 
most advanced urban infrastructure that provides a perfect balance of work 
and residential opportunities. It is a site where a new, ideal kind of Tokyo 
urban development is taking place, where around 90,000 people work, 34,500 
people live, and a large number of people come to visit. 

　緑豊かな「旧防波堤」と海への眺望を活用した、うるおい豊かな居住機能や
スポーツ・文化・交流機能等を配置します。新交通「ゆりかもめ」の有明テ
ニスの森駅周辺は、活気やにぎわいの創出を図るため、居住・商業・業務機
能等を配置し、幹線道路沿いは既存の物流機能等に加え、居住・商業・業務
機能等がバランスよく複合する活力ある市街地の形成を図るなど、地区全体
では東京2020大会のレガシーをはじめとした多様な機能の集積により、魅
力的なライフスタイルを楽しめる複合市街地を形成します。

   This area features enticing residential functions as well as sports, culture, communication, and 
other functions that utilize views which combine the lush greenery of the old breakwater with the 
sea. The area around Ariake-Tennis-no-Mori Station on the New Transit Yurikamome Line will 
include residential, commercial, and business functions that create dynamism and activity, while 
the areas along the arterial roads will combine the existing logistics functions with residential, 
commercial, and business functions to form an active, well-balanced, multipurpose urban area. 
The area overall will collect a diverse range of functions including the legacy of the Tokyo 2020 
Games in order to create a mixed-use urban setting where people can enjoy attractive lifestyles.

　在本地区配置有有效利用眺望可及的绿意盎然“ 旧防波堤 ”
以及大海的丰富居住和运动、文化、交流功能等的各种设施。在
新交通“百合海鸥号”的有明网球之森站周边，为了创造出活跃
而热闹的气氛，区域内配置有居住、商业和业务功能等的设施。
干线道路沿线为了形成充满活力的城区等，在现有的物流功能
等基础上还加上居住、商业和业务功能等的均衡复合型功能，
通过在整个地区集结以东京 2020 年奥运会遗留设施为首的多种
多样的功能，打造出充满魅力、尽享美好生活的综合性城区。

　녹음이 풍부한 “구 방파제”와 바다로의 조망을 활용한 윤택한 

주거 기능이나 스포츠・문화・교류 기능 등을 배치합니다. 신교통 
“유리카모메”의 아리아케테니스노모리역 주변은 활기나 번화함의 

창출을 도모하기 위해 주거・상업・업무 기능 등을 배치하고, 
간선도로 연선지역에는 기존의 물류 기능 등에 더하여 주거・
상업・업무 기능 등이 균형있게 복합된 활력이 넘치는 시가지 
형성을 도모하는 등 지역 전체적으로는 도쿄 2020 대회의 

레거시를 비롯한 다양한 기능 집적에 의해 매력적인 라이프 

스타일을 즐길 수 있는 복합시가지를 형성합니다.


